
PROTOKÓŁ NR 12/25 Z POSIEDZENIA KOMISJI DS. EDUKACJI, 

KULTURY, PROMOCJI I SPORTU W DNIU 20 MAJA 2025 ROKU 

Wiceprzewodniczący Komisji Maciej Mączyński na podstawie listy 

obecności (załącznik nr 1) stwierdził brak kworum – obecnych 2 radnych. 

Po czym przystąpił do realizacji następującego porządku posiedzenia: 

1) sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi za 2024 rok, 

2) sprawy bieżące. 

Ad 1) 

Ewa Lukosz naczelnik Wydziału Zarządzania Jednostkami Oświatowymi 

(KNZ) przedstawiła sprawozdanie z realizacji Programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi za 2024 rok. 

Radna Monika Dolnicka-Celary powiedziała, że w tabelach zawartych 

w sprawozdaniu można znaleźć informację, że niektóre organizacje 

nie zawierają umów, bądź zwracają dotacje. Czy organizacje w innym 

trybie mogą jeszcze wykorzystać te środki finansowe? 

Naczelnik KNZ powiedziała, że często jest tak, że w tych postępowaniach 

konkursowych kwoty, o które wnioskują organizacje są znacznie wyższe, 

więc muszą wykonać aktualizację kwoty dotacji i zdarza się, że rezygnują 

z różnych powodów. 

Radna Monika Dolnicka-Celary zapytała co dzieje się z niewykorzystanymi 

środkami. 

Naczelnik KNZ odpowiedziała, że środki finansowe które zostają 

z realizacji otwartych konkursów ofert zostają przeznaczone na małe 

granty i są wykorzystane przez inne organizacje pozarządowe do końca 

roku. 
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Wiceprzewodniczący Komisji poruszył temat wsparcia dla organizacji 

zajmujących się ratownictwem wodnym. 

Ad 2) 

Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że wpłynęło pismo Prezes 

Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Tarnowskich Górach 

w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

(BR.0012.4.5.2025). 

Radna Monika Dolnicka-Celary powiedziała, że należy się pochylić nad 

regulaminem wynagrodzeń. Należałoby zorganizować spotkania w tej 

sprawie, aby dostosować regulamin do obecnie panujących warunków. 

Trzeba przyjąć gradację wynagrodzeń. Pensja dyrektora i wicedyrektora 

placówki w żadnym wypadku nie może być niższa lub równa pensji 

nauczyciela realizującego godziny ponadwymiarowe. A to w obecnym 

stanie ma miejsce. W tej sprawie chodzi też o budowanie prestiżu 

stanowisk kierowniczych. Podjęcie nowej uchwały jest kluczowe. Obecna 

uchwała ustanawiająca ten regulamin została podjęta w 2009 roku, 

a zmieniona była w 2011 roku. Natomiast obecnie jest 2025 rok, więc 

trzeba się nad tym pochylić. Stawki w obowiązującym regulaminie są 

czasami zatrważająco niskie. Zapytała czy Zarząd Powiatu będzie 

zastanawiał się nad zmianą tej uchwały teraz czy poczeka, aż zmienią się 

przepisy we wrześniu. Zwróciła uwagę, że przepisy które zmienią się we 

wrześniu będą dotyczyć zmian wynagrodzenia od stycznia przyszłego 

roku. 

Dariusz Szopa członek Zarządu Powiatu powiedział, że uchwała ma 

„bardzo duży kaliber” i na pewno analiza zagadnienia nie zostanie 

zrobiona z dnia na dzień. Rozpoczęto już prace, wysłano pisma do 

stosownych organizacji i Zarząd Powiatu czeka na odpowiedź. Planuje się 

zmienić uchwałę z 2009 roku, a jeśli zostaną wprowadzone zmiany 

w ustawie, to regulamin będzie dostosowywany do obowiązującego prawa. 
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Radna Monika Dolnicka-Celary zapytała czy jest szansa aby wprowadzić 

jakieś zmiany w regulaminie aby od września przynajmniej trochę 

polepszyć sytuację. 

Członek Zarządu Powiatu powiedział, że będą prowadzone rozmowy 

ze związkami zawodowymi. 

Wiceprzewodniczący Komisji wyraził nadzieję, że zostaną wprowadzone 

zapowiedziane przez Radę Ministrów zmiany ustaw związanych z edukacją. 

Radna Monika Dolnicka-Celary wspomniała, że odpowiedzialność dyrektora 

szkoły jest bardzo duża. Wykonuje on wiele dodatkowych czynności, 

za które nie otrzymuje wynagrodzenia. Uważa, że dyrektor powinien być 

dobrze wynagradzany. 

Wiceprzewodniczący Komisji powiedział, że Komisja może również 

za miesiąc pochylić się nad tym tematem. 

Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany. Na tym zakończono 

posiedzenie Komisji. 

Wiceprzewodniczący Komisji ds. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 

(-) Maciej Mączyński 
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